
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 27.11.2020   în  ședință ordinară a Consiliului local a Consiliului Local Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta ordinară prin dispozitia primarului comunei nr. 130 din 
17.09.2020 si convocarea nr.   4651 din 17.09.2020  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participa un număr de toti cei 11   
consilieri ce compun Consiliul Local Morunglav. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin 
H.C.L. nr. 30 din 16.11.2020  este domnul    Tutunea Nicolae .   
      În contextul actual al situației epidemiologice și al condițiilor speciale impuse de criza 
sanitară, ședinta Consiliului  Local Morunglav nu este publică, având loc în cadru restrâns, 
cu respectarea strictă a regulilor de triaj epidemiologic, a normelor și măsurilor igienico-
sanitare pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID -19. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  s-a 
constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de 
propunerile dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va 
prezint și următoarele puncte de pe ordine de zi : 
.Proiect de hotărâre referitor la:Rectificarea bugetului local pe anul 2020. 

                                                           Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 

2. Proiect de hotărâre referitor la: Acordarea burselor sociale și a  burselor de merit pentru 
elevii din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat (primar şigimnazial) din comuna 
Morunglav, judeţul Olt 
                                                            Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
3. Proiect de hotărâre referitor la :Aprobarea Regulamentului ale Consiliului local  
Morunglav , judeţul Olt ,pentru mandatul 2020-2024. 
                                                          Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
    Având în vedere prevederile art. 1 și 2 din Legea nr. 55/2020 privind unele masuri pentru 
prevenirea si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19,cu modificările și completările 
ulterioare,,  Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele înscrise în proiectul 
ordinii de zi al ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format letric prin comunicare la 
domiciliu  si trimise  spre avizare Comisiilor de specialitate ale Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru 
exprimarea votului consilierii prezenți  la ședință respectă distanțarea  minima de 1,5 m intre 
oricare doua persoane apropiate. 
Se supune la vot ordinea de zi : 

                                 Cine este  pentru = 11 consilieri  
                                 Cine este împotiva— 
                                 Cine se abține --- 
  Cu votul  a celor 11  consilieri prezenti se aproba ordinea de zi . 
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      Domnul presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai 
bune conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile de 
cuvant sa fie concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba 
lucrarile sedintei sa fie sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ , secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al ședintei 
anterioare pentru a da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere menționarea 
exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. 
    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită 
președintelui de ședință ,supunerea la vot.  
 
 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-11  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 11 consilieri prezenti se aproba procesul verbal al sedintei anterioare .    
 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
Rectificarea bugetului local pe anul 2020 
Se trece la discuții. 
    Domnul Primar ,am primit de la Ministerul Dezvoltării sumele de bani pentru achitarea facturii 
de lucrări de la Scoală ,am primit de la Inspectoratul Școlar suma de 50.000 lei reprezentând 
decontarea facută de noi la reparațiile de la Grădinița Bărăști . 
    Domnul consilier local Gheorghe Mihai – întreb pe domnul contabil Radu ce înseamnă capitolul 
alte active fixe ? 
Domnul Radu Constantin – acest capitol bugetar cuprinde investițiile pe care noi le avem in 
derulare . 
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în 
urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 32  din 27.11.2020  
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi : 
Acordarea burselor sociale și a  burselor de merit pentru elevii din unităţile de învăţământ 
preuniversitar de stat (primar şigimnazial) din comuna Morunglav, judeţul Olt 
Se trece la discuții . 
Domnul primar - potrivit Legii nr.1/2011 a educaţiei naţionale, finanţarea complementară asigură 
cheltuieli de capital, cheltuieli sociale şi alte cheltuieli asociate procesului de învăţământ 
preuniversitar de stat.  
Prin adresă Școala Gimnazială ne-a comunicat numărul burselor sociale pentru anul școlar 2020 -
2021  = 41 și numărul burselor de merit =7 . 
     Bursele sociale se acordă pentru elevii din familiile cu venituri foarte reduse ,iar bursele de 
merit pentru elevii cu rezultate foarte bune la invățătură. 



   Domnul consilier Niță Alexandru – aveți în prezent acești bani  prevăzuți în buget ? 
    Domnul Radu Constantin – momentan nu avem prevăzute aceste sume am platit în primul 
semestru al anului 2020 tot ce am avut prevăzut , pentru semestrul II vom plăti în anul 2021 și 
vom avea soluții . 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în 
urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
 Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 33  din 27.11.2020 . 
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi : 
Aprobarea Regulamentului ale Consiliului local  Morunglav , judeţul Olt ,pentru mandatul 
2020-2024 
Se trece la discuții.  
  Domnul primar – Potrivit art.129 alin.(2) lit.a) coroborat cu alin. (3) lit. a)  din Codul administrativ 
aprobat prin  Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019, Consiliul local are competenţa de 
a aproba statutul comunei, orasului sau municipiului, precum si regulamentul de organizare si 
functionare a consiliului local. 
Ați luat la cunoștiință din exemplarul primit odată cu invitația la ședință ce cuprinde acest 
Regulament ,este constituit strict pe legislația în vigoare . 
     Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în 
urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr. 34  din 27.11.2020 . 
 
  Domnul primar – fiind prima ședință de consiliu după finalizarea constituirii  consiliului local 
,care s-a făcut în două ședințe aș vrea ca înpreună  să discutăm și alte probleme ale comunei și 
pe  care cetățenii comunei  le-au comunicat dumneavoastră sau nouă aici la primărie. 
  Domnul consilier local Tutunea Nicolae – putem modifica denumirea străzii Școlii în strada 
Draga Olteanu Matei având în vedere faptul că  aceasta a copilărit la noi o perioadă ? 
Domnul primar , am notat și ne vom documenta ce trebuie facut în acest sens . 



Domnul consilier local Ionică Marius –monumentul de la biserică ”la ziduri„ cum zicem noi , pot fi 
reabilitate prin fonduri europene ? 
Domnul consilier local Stanciu Ion Adrian – aceste ziiduri fac parte din patrimoniul monumentelor 
istorice ,are categoria 3 și nu poate fi reabilitat pe fonduri europene datorită gradului de 
degradare . 
Domnul primar – tot ce putem noi acum să facem este să împrejmuim și să facem curățenie 
generală . 
Doamna consilier local – Barcan Marinela – faceți ceva și pentru aruncarea gunoiului ,faceți 
contract cum au si alte comune ,Bobicești de exemplu! 
Domnul primar – noi cetățenii trebuie să fim mai responsabili ,să mu mai aruncăm haotic ,să 
facem arderea gunoaielor și în gospodărie ,să fim mai selectivi. 
Dacă considerați că trebuie neapărat să contractăm un intreprinzător să facă colectarea 
,discutăm și vedem ce putem face . 
Domnul consilier local Gheorghe Mihai – ce costuri ar însemna acest contract ? 
    Domnul consilier local Stanciu Ion Adrian – vă pot explica eu , la începutul anului 2020 în 
calitate atunci de primar am avut o discuție la SALUBRIS Slatina în acest sens și costul anual 
pentru o persoană era de 80 lei  ,această sumă înmulțită cu numărul de persoane din 
gospodărie. 
    Domnul primar – o altă problemă  sunt încasările locale ,avem o listă foarte mare de rămășiță 
,mai ales amenzi ,în perioada următoare cu ajutorul și al dumneavoastră să sensibilizăm oamenii 
și să facem ceva în acest sens . 
Domnul consilier local – Stănică Dumitru , avem diverse sesizări de la cetățeni cu probleme ale 
comunității ,cum sunt : 
stâlpii de electricitate care stau să cadă; 
scoala de la Poiana Mare care nu are uși și ferestre; 
tuburile care traversează străzile sunt înfundate . 
Domnul primar – toate aceste probleme le vom rezolva în perioada imediat următoare. 
Am constatat că și șanțurile sunt neamenajate de ani și ani de zile ,trebuie să intervenim noi 
acolo unde este domeniul public și să apelam la cetățeni ca fiecare să-și facă șanțul în dreptul 
gospodăriei. 
Privitor la rectficarea de astăzi majoritatea sumelor vor ajunge în satul Bărăști pentru pietruirea 
ulițelor unde s-a facut alimentarea cu apă și unde în urma lucrărilor s-a distrus drumul . 
Domnul consilier local Gheorghe Mihai – trebuie să aveți în vedere și satul Ghioșani unde după 4 
mandate de PSD nu s-a facut nimic ,ulițele sunt un dezastru ,trebuie pitruit și acolo neapărat. 
Domnul primar- credeți că dacă sunt din satul Bărăști nu mă gândesc și la ceilalți cetățeni ,vom 
face și în Ghioșani dar și în celelalte sate.Am promis că sunt primarul tuturor cetățenilor. 
  Vreau să vă informez că am activat din nou proiectul cu modernizarea Căminului Cultural ,zilele 
acestea s-a trimis documentația la CNI. 
 Deasemenea zilele următoare trimitem solicitare de finanțare și pentru Dispensarul medical ,am 
facut cartea funciară și documentele pentru etapa I. 
Intenționez ca în fața primăriei să facem o parcare și să amenajăm spațiul în ceva frumos. 
Doamna consilier local – Barcan Marinela –unde este piuața să faceți un părculeț pentru copii. 
Domnul primar –  această piață vrem să-i dăm destinația de piață ,să facem alimentare cu apă ,sa 
reparăm mesele și acoperișul.Pentru părculeț vom găsi altă locație. 
 
Domnul presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
27.11.2020 
    
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                                SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,TUTUNEA  NICOLAE                                               POPA MARILENA 
 
 




